

工作內容:

職稱	工作內容	學歷要求	科系要求	需求條件	國籍	工作地點	需求人數
<u>自動化軟體研發工程師</u>	1. 自動化程式開發 2. 機械視覺系統整合 3. AI 深度學習 4. C# 程式設計 5. PLC, HMI & Robot 程式設計 6. 各類馬達、軸卡、Sensor、汽缸控制 7. 自動化配電、配線設計規劃 8. 自動化機台組裝測試及生產線導入 9. 量產上線驗證(良率、機故率分析與對策)	大學/碩士	電機/電子/機械/醫學工程/資訊工程/自動化相關系所	1. 熟悉 C#, Python, PLC, Robot 程 2. 語言 中文： 聽/精通；說/精通 讀/精通；寫/精通 英文 聽/中等；說/中等 讀/中等；寫/中等	越南	臺北	2 人
<u>自動化機構設計工程師</u>	1. 生產自動化線體規劃 2. 自動化設備導入 3. 自動化機構設計(3D, 2D 繪圖) 4. 公差分析、DFMEA 等 6 Sigma 分析 5. Thermo Simulation 6. 設計發包與估價 7. 車床、洗床等加工機運用 8. 自動化機台組裝測試及生產線導入 9. 量產上線驗證(良率、機故率分析與對策)	大學/碩士	機械/自動化相關系所	1. 熟悉 Inventor, Solid works, Auto CAD Pro-E 2. 語言 中文： 聽/精通；說/精通 讀/精通；寫/精通	越南	臺北	1 人

職稱	工作內容	學歷要求	科系要求	需求條件	國籍	工作地點	需求人數
Hardware Engineer	<ol style="list-style-type: none"> 1. NPI SMT FAI and board bring up. 2. NPI failure FA. 3. NPI DOE support. 4. NPI Materials FA and Tracking. 5. NPI reliability testing and analysis, providing 6. Analysis reports. 7. Assist NPI experience transfer to PE and TS <p>Quickly analyze issues nearby and provide the information to the corresponding engineers if major them are encountered after mass production</p>	大學/碩士	電機/電子相關系所	越文： 聽/精通；說/精通 讀/精通；寫/精通	越南	越南	1人
Electronics Engineer	<ol style="list-style-type: none"> 1. Assist in RFQ evaluation and quotation. 2. To lead the product from NPI stage to mass production. 3. Recognize the material and make BOM list. 4. Assist in product DVT verification, test data compilation and organization. 5. Assist in factory failure analysis and help to clarify the problem, establish maintenance SOP docs. 	大學/碩士	電機/電子/資訊通信相關系所	<ol style="list-style-type: none"> 1. Understanding of wireless equipment related technology 2. Have basic knowledge of hardware 3. Familiar with hardware design related software such as Orcad and Alligro 4. Have certain circuit soldering ability 5. Have a certain ability to speak, read and write English, and be able to 	印尼	印尼	5人

和碩聯合科技股份有限公司

職稱	工作內容	學歷要求	科系要求	需求條件	國籍	工作地點	需求人數
				read the relevant technical documents 6. English proficiency: Listening: Intermediate Speaking: Intermediate Reading: Intermediate Writing: Intermediate			

聯絡人：TRUONG HAI MY (Amy_Truong@pegatroncorp.com)

聯絡電話：02-81439001 # 37835